
ZÁPISNICA Z RIADNEHO ZASADNUTIA OBECNÉHO 

ZASTUPITEĽSTVA ZO DŇA 30.03.2023 

 

NAVRHOVANÝ PROGRAM : 

 

1. Otvorenie a procedurálne náležitosti 

2. Zloženie sľubu nového poslanca 

3. Schválenie programu 

4. Príspevok pri narodení dieťaťa 

5. Schválenie pôžičky pre kúpu pozemku 

6. Záver 

 

K bodu 1. : Pán starosta privítal prítomných a otvoril zasadanie. Za zapisovateľku určil p. 

Kurovú. 

 

K bodu 2. : - p. starosta : " p. Jurč sa vzdal funkcie poslanca a preto je ďalším v poradí p. 

Kura Igor. Teraz zloží sľub tu pred vami." 

Pán Kura prečítal sľub a podpísal. 

 

K bodu 3. :  Hlasovanie za schválenie programu : 4:0 Program bol schválený.  

 

K bodu 4.: - p. starosta : " Každý viete, že príspevok je zo zákona. U nás je teraz 50,-€, tak ja 

navrhujem zvýšiť na 100,-€. Môj názor je taký, že u nás sa narodí ročne tak 2-3 deti, to nieje 

také strašné. Keď dávame tým čo odchádzajú, tak aj tým čo prichádzajú." Hlasovanie : 5:0 za. 

 

K bodu 5. : - p. starosta :" Dal som navrhnúť, iba návrh. Obec vlastní 15 % po 2 rokoch , 

ostatné treba odkúpiť. Nákupná cena pre obec by mala byť 1,-€, predajná 8,-€ pre záujemcov. 

Pre obec by to bolo výhodné z hľadiska rozšírenia obce, zarobí na tom obec, dofinancujeme 

napr. : DS, vodovod, vyplatili by sa všetky veci čo potrebujeme. 

Musíme mať územný plán v r. 2025, 20 - 25.000, - €. Štát by preplatil 11.000,-€.  Vodu 

chceme pre celú dedinu aj časti kolónia a Grodzin. Projektová dokumentácia je za 30.000,-€ 

najlacnejšia. Projekty  -  programové obdobie je do 2030, tak aby sme to stihli.  Dopredu sa to 



nedá, musíme najprv investovať a tak nám to preplatia. Najprv kúpime a tak potom sa nám to 

vráti. Má niekto niečo? " 

- p. Husák  : " Ja som sa už vyjadroval minule, tak neviem. To je tam jak mal pozemok p. 

Guľa?" 

- p. starosta : " Áno. To sme odkúpili. A dúfam že aj to ostatné sa podarí. 

- p. Lattová : " Máte konkrétne žiadosti? Treba si to dobre rozmyslieť, lebo sú zastavené 

pôžičky a kto sa teraz bude  chcieť budovať? Neviem ani kde to je presne?" 

- p. starosta :" Prechádzate okolo. Je to na tej veľkej zákrute, to pole." 

- p. Lattová : " Aká bude cena? " 

- p. starosta : " Ako som už hovoril : my kúpjme po 1,- €  a predávať budeme po 8,-€.  Máme 

už záujemcov, istých 4 po 1000 m2, a ďalší tiež. Budem preferovať aspoň 1 z dvojice aby bol 

z Ďurďoša "originál", a aby to tak aj ostalo. Aby to nemohli predať napr. niekomu z Prešova." 

- p. Husák :" Či to bude obec vôbec schopná splatiť?!"  

- p. starosta :" Do 2 mesiacov to máme späť." 

- p. Husák :" Aká bude asi splátka? " 

-p. starosta : " Neviem to povedať presne , lebo to nemôžem vedieť dopredu. Ale obec má iné 

úroky ako fizická osoba, 1,5 - 2% max. Obec ručí majetkom iným ako ty napr. Hlasujte." 

- p. Husák : "  Ja by som bol za, ak by som fakt vedel, že máme skutočne záujemcov." 

- p. starosta :" Máme. Tak ja nechcem ísť do basy. Mal som problémy s projektom DS tak ja 

viem ako to je. " 

p. Lattová : " Koho máte  za právnika? " 

- p.  starosta : "p. Oros ako viete, minule som hovoril." 

- p. Lattová : " Tak neviem, lebo som nebola minule. Nemohla som prísť, lebo som 

odhrňovala sneh! U nás to nemá kto robiť. Neviem či tam je nejaký pracovník. A  ešte k tom 

by som chcela dodať, že by sa mohol brať ohľad aj na, keď som v práci, tak naplánovať 

zasadanie v iný termín. Prispôsobiť čas." 

- p. starosta : "  Mohli ste zavolať, pozvánku ste dostala, ozvať sa nejako a dohodnúť sa. " 

- p. Husák : " Musí to byť  hneď dnes? Lebo by sme si to mohli premyslieť všetci. " 

- p. Lattová : " Tam sa to posudzuje ináč, lebo hypotéka je teraz veľké riziko. Ľudia sa musia 

zaručiť, že to zostane pre našich aj keď sa nerozhodnú stavať." 

- p. Husák  :  " Chcem vidieť na papieri skutočných záujemcov, tak áno. " 

- p. Lattová : " Neviem ako je na tom obec, nemám čas sa pozerať na internet, tak či bude 

obec schopná splácať úver?! 



- p. Husák :  " Ak sa to splatí do pol roka, tak áno. Chcem čas porozmýšľať Ak sa to zaplatí, 

tak jasné. Ak aspoň 3 kúpia , skutočných záujemcov. 

- p. starosta : " Dobre, tak necháme to nabudúce. " 

-p. Lattová  : " Pozemok ťažko kúpia bez cesty, vody, elektriny. " 

- p. starosta : " Bude všetko." 

- p. Lattová :  "Bude dačo aj na Grodzine?" 

- p. starosta :  " Áno voda. Teraz sa bude kolaudovať vodovod. Musíme mať 20 prípojek. 

Ohľadom pozemkov, nabudúce urobím predkúpne zmluvy a uvidíme." 

- p. Lattová :  " Aby neboli výčitky, že lacno kúpite a predáte draho!" 

- p. starosta :" Nie, to nie je len tak jednoducho, to je určené. 

Ďalej vám chcem oznámiť, že DS je preplatené ostalo 21.000,-€  bohužiaľ. 

Aktivačné služby končia, každý si bude musieť pokosiť sám atď. 

-p. Gumanová : ". Osvetlenie pri DS bude?" 

- p. starosta : " Áno, rieši sa už." 

- p. Lattová : " Kedy sa bude riešiť na Grodzine? Tam je špinavé osvetlenie a v hroznom 

stave. Diery tam máme, spadla som tam, vyvrtla som si nohu. Môžem osloviť vášho 

pracovníka, aby to opravil, tú dieru ? " 

- p. starosta : " Áno kľudne, ja ho oslovím. " 

- p. Lattová : " Nie ja ho oslovím a ak nebude chcieť tak vám zavolám. " 

- 

Pp. starosta : " V poriadku. Ak už nič nemáte, tak by som ukončil zasadanie." 

 

 K bodu 6. : Záver : Pán starosta poďakoval prítomným a ukončil zasadanie. 

 

Zápisnicu vyhotovila: p. Kurová Gabriela 


